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Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 12. zasedání dne 23. 8. 2022  
 
  

 

Prezence 
 

Přítomni předseda: 
Bc. Karel Pressl 
 
členové:  
JUDr. Ondřej Dostál  
doc. MUDr. Milada Emmerová, CSc.  
MUDr. Kamal Farhan 
Ing. Marianna Lang Gajanová  
Mgr. Miloslava Rutová  
MUDr. Jiří Šedivý  
PhDr. Lukáš Štich, MBA  
 

Nepřítomni - 

Omluveni MUDr. Lukáš Prajka 
MUDr. Richard Pikner 
MUDr. Václav Šimánek, Ph.D. 
 
 

  

Hosté - 
 
 

 

 
 
Na vědomí 

 
 
Odbor kancelář ředitele KÚPK – kopie prezenční listiny 
 
 
 
 

 

 

Číslo zasedání 

 

12 

Datum konání  23. 8. 2022  – 15:00 hod. 

Místo konání  Zasedací místnost č. 326, III. patro budovy KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
 

 
  

1. Zahájení, úvodní formality  

2. Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání Výboru pro zdravotnictví ZPK  

3. Poskytnutí dotací v rámci dotačního programu „Podpora domácí hospicové 

péče v Plzeňském kraji 2022“ 

4. Souhlas s uzavřením Dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 

účelové dotace městu Tachov 

5. Závěrečné vyúčtování služeb obecného hospodářského zájmu - rok 2021 

6. Zrušení příspěvkové organizace Nemocnice Planá 

7. Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví  

8. Různé, diskuze, závěr  

 

 

Zápis z jednání 
 
Číslo Text 

 

1.  
Zahájení a úvodní formality 

Předseda výboru pro zdravotnictví Bc. Karel Pressl přivítal přítomné členy na 12. 
jednání Výboru pro zdravotnictví ZPK, které bylo svoláno elektronickou 
pozvánkou dne 15. 8. 2022 a zahájil zasedání v 15:00. 

Ověřovatelem zápisu a usnesení byla zvolena Mgr. Miloslava Rutová, která 
s nominací souhlasila a výbor ji schválil. 
 
Dále předseda představil program jednání. Program jednání byl schválen.  

Je přítomno 7 členů, výbor je usnášeníschopný.   

 

2.  
Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání Výboru pro zdravotnictví 
 
Předseda uvedl, že členům byl poslán e-mailem zápis z 11. jednání a dotázal se, 
zda jsou k němu nějaké připomínky. Zápis bez připomínek. 

S ohledem na to, že minulé zasedání proběhlo v neusnášeníschopném počtu, 
předseda se ještě vrátil k bodům č. 3 a 4 programu 11. zasedání. 

 Hospodaření nemocnic PK – výroční zprávy za rok 2021  

Mgr. Šíma, MBA přednesl na 11. zasedání VZ ZPK zkrácenou zprávu o stavu 

hospodaření nemocnic Plzeňského kraje a uvedl, že všechny nemocnice 

hospodařily se ziskem. Všichni členové výboru obdrželi výroční zprávu Nemocnic 

PK emailem před červnovým zasedáním. Podrobná zpráva je uvedena ve výroční 

zprávě, výbor ji tímto bere na vědomí. 
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 Hospodaření ZZS PK, p. o. – výroční zpráva za rok 2021  

Ing. Vlastimil Stehlík informoval členy výboru na 11. zasedání o hospodaření 

záchranné služby, v loňském roce také hospodařili se ziskem. Výroční zprávu 

ZZS PK obdrželi členové výboru emailem před červnovým zasedáním. Podrobná 

zpráva je uvedena ve výroční zprávě, výbor ji tímto bere na vědomí. 

 

Na minulém zasedání nebyla přijata žádná usnesení.  

 

3.  
Poskytnutí dotací v rámci dotačního programu „Podpora domácí hospicové 
péče v Plzeňském kraji 2022“ 

Předseda okomentoval předem zaslaný materiál a otevřel rozpravu.  

Nebyly žádné dotazy. 

Bylo přijato usnesení 42/22 

 

4.  
Souhlas s uzavřením Dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 
účelové dotace městu Tachov 

Předseda okomentoval předem zaslaný materiál.  

Nebyly žádné dotazy. 

15:05 přišel JUDr. Dostál, je přítomno 8 členů 

Bylo přijato usnesení 43/22 

 

5.  

 

Závěrečné vyúčtování služeb obecného hospodářského zájmu - rok 2021 
 
Předseda okomentoval předem zaslaný materiál. 

Bylo přijato usnesení 44/22 

Všichni hlasovali pro s ohledem na výhrady uvedené v zápise. 

Diskuze: 

Doc. Emmerová opakovaně žádá o slovně komentované tabulky, není ji jasné, jak 
to, že Rokycanská nemocnice bude vracet přeplatek. Předseda o to požádá a 
následně bude materiál zaslán všem členům. 
 
Z důvodu četných dotazů JUDr. Dostála a MUDr. Šedivého na účetní uzávěrku 
vyúčtování (dle kompenzační vyhlášky pro 2021 je termín vyúčtování konec 
srpna- je hospodaření za rok 2021 dnes definitivně uzavřeno? Nemohou situaci 
ještě ovlivnit pojišťovny?) navrhuje předseda telefonické spojení s náměstkem 
Haisem, aby mohly být dotazy zodpovězeny. JUDr. Dostál se s ním spojuje přes 
pc a informuje ho o dotazech. 

 Nemohou ještě nastat změny v závěrečném vyúčtování? 
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V současnou chvíli považujeme situaci za uzavřenou věc, co se týče 
kompenzační vyhlášky, zde prostor pro doúčtování bude. Zmiňuje situaci 
ve Stodské nemocnici, kde je -11mil Kč. Péče za covidové pacienty by 
pojišťovnou měla být proplacena. Za pana náměstka není třeba žádného 
dovětku ke stávajícímu usnesení. 
 

 MUDr. Farhan komentuje, že pan náměstek to vyjádřil jasně, nemocnice 
sice mají čas na další komunikaci, ale jestli ji neplánují, můžeme to 
považovat za uzavřené. Doc. Emmerová komentuje, že má být hotový 
závěr k určitému datu a ne dělat závěr dřív. 

 Náměstek Hais uvádí, že účetní uzávěrky jsou hotové, vyúčtování vůči 
pojišťovnám je hotové, fakticky jediný problém je Stodská nemocnice, kde 
to bývalý ředitel neučinil a zde budeme řešit pojišťovny, aby došlo 
k proplacení péče, ale předběžná zpráva od JUDr. Havlasové je, že to 
pojišťovna proplatí. 

V případě, že pojišťovna Stodské nemocnici očekávanou částku proplatí, 
nečekáme, že tuto částku získá PK, respektive stav Stodské nemocnice 
letošní rok není dobrý a jestliže nám peníze vrátí, my je obratem vydáme 
za SOHZ v nějakém doplatku.  

 JUDr. Dostál se dotazuje, zda peníze z vratek SOHZ 2021 půjdou do roku 
2022, čímž podpoříme nemocnice v současné nelehké situaci. Po té 
schvalování vnímá jako formální operaci. Náměstek souhlasí. 

 MUDr. Šedivý se ptá, zda SOHZ 2021 byl plán moc vysoký? 
Pan náměstek odpovídá, že díky Covidu-19 to tyto úhrady vylepšily, 
zejména díky Domažlické nemocnici, která byla plně covidová.  
Pro 2023 se počítá s částkou 2021 plus nějaké navýšení zejména za 
energie a mzdy.  
 

 

6.  

 

Zrušení příspěvkové organizace Nemocnice Planá 

Předseda okomentoval předem zaslaný materiál. 

Dotazy nebyly. 

Bylo přijato usnesení 45/22 

 

7.  

 
Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví  
 
Aktuální záležitosti z oblasti zdravotnictví byly shrnuty v předchozích bodech č. 3- 
6.  
 
Mgr. Karásek žádné novinky nepředstavil, dnes je z důvodu řádné dovolené 
nepřítomen. 
 
Pan náměstek informuje o 2 skutečnostech: 

1, Program rozvoje- předseda komentuje, že materiály byly zaslány členům 
výboru mailem, jejich připomínky očekáváme mailem do 5. 9. 2022 
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2, Provoz nemocnic- zastabilizování Stodské nemocnice, rekonstrukce LDN (do 
konce října), zastabilizování personální- zejména porodnice a dětského oddělení. 

Proběhla rozsáhlá diskuze na téma Programu rozvoje. Výbor se k materiálu staví 
velmi kriticky a po diskuzi došel k závěru, že je zpracován velmi nedostatečně. 
 
Náměstek žádá, aby každý člen dal dohromady 5 bodů, co materiálu chybí, se 
kterými by se mohl obrátit na zpracovatele. Členové výboru se shodují, že 
materiál je vypracován tak nevhodně, že není možné ho tímto způsobem 
připomínkovat.  
 
Pan náměstek Hais informuje, že v tomto dokumentu je zdravotnictví jen jedním 
bodem. Pan Hais to ještě probere s Mgr. Karáskem, aby se zjistil přesný účel 
materiálu. Druhý dokument zaměřený na zdravotnictví tvoří náměstek sám, již má 
sebraná data. Jde o koncepci, která by měla být hotová do konce roku, následně 
ji s výborem projedná.  
 
Členové dávají tipy pro zpracování kvalitnějšího materiálů: 
 

1, PhDr. Štich upozorňuje, že záchranka vytvořila katalog nemocnic již 
před rokem, tento materiál by bylo možné okopírovat.  
Pan náměstek to bere jako podnět, že nějaký základní dokument existuje. 
 
2, Doc. Emmerová připomíná, že Mgr. Karásek má k dispozici koncepci, 
analýzu všech nemocnic, lůžkových zařízení na území tohoto kraje, pojetí 
ZS v tomto kraji a jiná opatření. Jistě není cílem, aby se to opsalo, ale je 
třeba to dělat tímto způsobem a rozdělovat dle zřizovatele. 

 
Členové výboru chtějí znát autory materiálu a rádi by je pozvali na zářijové 
zasedání. Dále se shodují, že o podobném materiálu se hovoří již několik let, jistě 
by si toto téma zasloužilo samostatné zasedání. 
 
Pan náměstek souhlasí s výborem, zaslaný materiál okomentuje Odbor 
zdravotnictví, výbor ho vynechá. Výbor považuje materiál za nepoužitelný. 
 
Předseda děkuje panu náměstkovi a JUDr. Dostál ho odpojuje. 
 

 

8.  
Různé, diskuze, závěr 

Předseda vyzval členy výboru k diskuzi  

Příští zasedání je dle plánu činnosti dne 20. 9. 2022. Zatím není daný program, 
ale počítáme s tím, že když se k problematice předchozí bodu najdou vhodní 
hosté, sejdeme se. 

Doc. Emmerová a PhDr. Šedivý se dotazují na Línské letiště, zejména z hlediska 
zachování sídla letecké záchranné služby. Doc. Emmerová by ráda k zápisu 
přiložila svůj dopis tehdejší ministryni obrany Parkanové. Jistá léta PK neměl tuto 
službu a mělo to následky na lidských životech. 

Předseda komentuje, že letecká záchranná služba zatím funguje beze změn. 
Čeká se na rozhodnutí ministerstva, zda jde o strategické letiště. 

15:55 odchází MUDr. Farhan a PhDr. Štich 
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Předseda slibuje vyžádání zprávy od letecké záchranné služby. 

Předseda všem poděkoval a ukončil jednání v 16:30 

 
Zápis byl vyhotoven dne 23. 8. 2022 – počet stran: 6, počet příloh: 3 
 
 

 Šárka Batková, M.Ec.              Mgr. Miloslava Rutová                           Bc. Karel Pressl 
 
 
 
 
.......................................................................................................................................... 
 zapisovatel  ověřovatel zápisu   předseda výboru  


